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Närsjukvårdsmöte 21-05-12

  
Tid 8.00-12.00 
Plats: Teams 
 

 

 

Närvarande  

 Sirene Johansson ordförande, Lena Olsson, Cecilia Johnson, 
Mårten Leufvenius, Åsa Engedotter, Helene Hellström, Anette 
Nyberg, Therese Engdahl, Anna Torstensson, Madelene Welander, 
Annika Vilhelmsson, Agnetha Wingstedt sekreterare 

Inbjudna 

Irma Nordin kommer kl 9 
 

Förhindrade 

Catarina Baatz Asplund (har inte meddelat gruppen), Anna 
Ljungström, Johan Peterson 
 
Sirene inleder mötet om vikten av att alla verksamheter deltar i 
samverkansmöten. Om man har förhinder måste det meddelas och 
man bör då skicka en annan representant. Vi har sett att 
specialistpsykiatrin inte deltar och detta är ett problem som kommer 
att lyftas 
 
Presentation ny representant BUP Mårten Leufvenius sektionsledare 
i Strömstad bland annat är psykolog och ersätter Ellinor Andersson 
som slutat sitt uppdrag. Mårten kommer att fortsätta med 
omorganisationen inom BUP under hösten  

 

1.  Godkännande av dagordningen / anmälan av övriga 
frågor 
 

Dagordningen godkännes 
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Övriga frågor: Logopeder skrivelse 
                       Höstens möte                       
 

2.  Föregående minnesanteckningar 
 
Lägges till handlingarna 
 

3.  Laget runt 
 
Anna Information till oss att Josefin Aidemo ansvarig 
biståndshandläggare social psyk samt utskrivningsklara i 
SAMSA under föräldraledighet ersätts av David Nyqvist. 
 
Annika distansundervisning i skolan men fr o m 17 maj är det 
åter skolundervisning på plats i skolan, gäller även gymnasiet. 
Nya riktlinjer har kommit. Vi får tips om en artikel MIND 15-29 
år som medföljer protokollet 
 
Helene Omsorgstagare och personal nu vaccinerade dos 1 
och dos 2 och gängse vanor börjar komma åter. Goda 
möjligheter att ses med anhöriga. Bra även inom hemtjänsten.  

 
Anette Covid provtagningarna minskat betydligt. Enstaka äldre 
skrivs in i hemsjukvård är ovaccinerade men vaccineras när 
de blir inskrivna. Ser en skillnad med mer komplex sjukdom  
vid utskrivning från sjukhus. Högre vårdtyngd 
Sommarbemanningen bra flera sköterskestudenter som 
fortsätter arbeta i hemsjukvård. Tre bemanningssköterskor, 
samt stöttning med extra undersköterskor. 
 
Lena inget aktuellt återkommer med sin punkt 
 
Sirene / Tone Ingen ökning av smittade senaste veckan i 
kommunen. Ser en ökning av långtidssjukskrivningar. Rustar 
upp med personal som för tidigare somrar 
 
Therese Tufft läge på vårdcentralen, mycket provtagningar 
PCR Högt tryck i telefonen. Öppnar vaccinationsmottagning 
nästa vecka (v 20) öppet onsdag – söndag under förutsättning 
att vaccin levereras 
 
Agnetha minskad smitta även i Hamburgsund där det varit 
stora utbrott. Stor oro om man får vaccin eller inte. Sena 
besked om vaccin leveranser. Vårdplaneringssköterska Anita 
Karlsson slutar i juni och ersätts av Sofia Häller 
distriktsköterska. Hon har tidigare även arbetat som 
äldresköterska 
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Cecilia Ser ett ändrat patientflöde, man söker inte rehab på 
samma vis. Personalen arbetar även med hembesök och 
digitala möten 
 
Mårten Håller på med rekrytering till BUP. Långa köer till 
utredningar, dessa skall kökortas under sommaren. Man ser 
en ökad psykisk ohälsa hos unga 
 
 

4. Handlingsplan psykisk hälsa vuxna samt 
suicidprevention 
 
Cecilia  samordnar denna grupp som har haft två möten.  
Lämnar det gamla och gör ett omtag. Man har lagt till 
suicidpreventionen i planen. Ingen representant från 
specialistpsykiatrin trots inbjudan. Alla skyldiga att medverka i 
vårdsamverkan. Planen skrivs som antagen efter det att 
specialistpsykiatrin lämnat sina synpunkter och beskrivit sina 
insatser. 
 
Vid genomgång av arbetsgruppen kommer avsaknaden av de 
informationsmöten som fanns tidigare för 75-åringar olika 
representanter fanns då med och även föreläsningar. 
Förhoppningsvis återupptages detta efter pandemin. 
Övriga förslag som kommit upp 
Temavecka som i Strömstad  
Stödlinje för ensamma äldre 
Föreläsning digitalt äldre 
SIP är redan välfungerande i kommunen 
Ta bort läkemedelsstatistiken i handlingsplanen tillför inget 
 
Intressant att se statistiken suicid över regionsnittet i Tanum 
och fler män. Som vi tidigare anat. 
 
Bensträckare 

 
Lena informerade om Nära vård vi enades om att bjuda in 
Lidija från FyrBoDals kommunförbund När detta skrivs så är 
det klart att Lidija kommer 29/9 kl 10.00 för ca 1 timma 
information och dialog. 
Hälsoavtalet: 
Specialistvård i hemmet 
Antal läkarinsatser 
Överenskommelse kommun och region missbruk, psykisk 
ohälsa, spelmissbruk 
Samverkan kommun och region gällande in och utskrivningar 
 
Vi kommer att samverka och arbeta med detta framgent 
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Helen tipsade om en Pod, Nära Vård och boken Tillsammans 
för en god och nära vård utgiven av kommunalförbundet 
 

5. Handlingsplan psykisk hälsa barn och unga 
 
Annika presenterar handlingsplanen ett gediget arbete. 
Saknar två aktiviteter från BUP Mårten tar över dem och 
återkopplar till gruppen/Annika. 
Gruppen har saknat representant från BUP 
 Det är många förkortningar i planen som kommer att skrivas 
ut med förklaringar i samband med redigering 
Det som är gjort är ett föredrag digitalt för ca 60 föräldrar om 
suicid hos unga som var väldigt bra. 

           24 maj nytt digitalt föredrag ” Svartsjuka är inte romantiskt”           
Planen skrivs som antagen efter det att specialistpsykiatrin lämnat 
sina synpunkter och beskrivit sina insatser. 

 
 
 
Irma meddelar att vi skall tänka på att vi kan söka medel från 
Folkhälsorådet för nya aktiviteter 
Vi har idag många aktiviteter vilka vi kan utöka till att fler blir 
delaktiga. Medel för förebyggande arbete i flera områden 
 
Närhälsan rehab kan vara delaktiga i alla åldrar även barn och 
unga. 
UPH som Kvarterskliniken ansvarar för använder mycket 
rehab i sin verksamhet 
 
 

Båda handlingsplanerna skall bara få några mindre redigeringar och 
presenteras vid vårt nästa möte 29 september, för att sedan skickas 
till vårdsamverkan och sedan presenteras och arbetas efter i våra 
verksamheter Då ska materialet från specialistpsykiatrin ha inkommit 

 
 
Förra mötet bestämdes att vi skulle se över ” Rutin för 
begäran läkarundersökning LVU” 
 
Vi behöver uppdatera kontaktpersoner Vårdcentralerna 
meddelar dessa till Madelene Welander 
 

6. Övriga frågor / information 
 
Höstens mötestider 
29/9 och 17/11 kl 08-12 
 
Logopeder NU sjukvården har pga resursbrist ändrat sitt 
remissförfarande. Vilket kan slå hårt på barn över 6 år. 
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Munkedals kommun har gjort en skrivelse till Samverkan 
FyrBoDal. Hittills fungerar det väl i Tanums kommun 
 
Ansvarsfördelning mellan skola, barn- och ungdomspsykiatri 
(BUP) samt primärvård gällande barn med psykisk 
ohälsa/funktionsnedsättning Annika har tagit fram den och vi 
ser att den behöver revideras. Får boka in ett nytt möte för 
detta 
 
Utvärdering: Bra möte, kreativt, viktigt med samsyn, Vi 
kommer framåt! Positiva fina handlingsplaner. Energi när det 
blir verkstad 
 
 
Sekreteraren ber om ursäkt att protokollet inte följer 
dagordningen men den ändrades under dagen. 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. Ärendet 

Beslut 

!Skriv beslutstext här 

 

Beskrivning av ärendet 

!Skriv text här 
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2. Ärendet 

!Skriv text här 

 

 

Underrubrik 

!Skriv text här  

 

 

 

 

 

 

Underskrifter 

 

Sekreterare 

Namn 

Titel 

 

 

Ordförande 

Namn 

Titel 

 


